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BJÖRKLINGE VÄGFÖRENING  PROTOKOLL 

Sammanträdesdatum  

160323 

 

Art:    Ordinarie styrelse inkl suppleanter. 

  

Plats:    Föreningslokalen vid Ramsjö backe,  

   Björklinge. 

 

Tid:    18.30 – 19.30 

 

Närvarande:    Anders Björkman    Ordinarie     

  Peter Bäckström 

      Göran Jakobsson  

            

  Roger Larsson  Suppleant 

  Åke Westling 

    

      

     

§  1.  Öppnande,   Sammanträdet öppnades och alla hälsades 

dagordning.  välkomna. Föreslagen dagordning presenterades  

 och godkändes. 

 

§  2.  Val av ord-  Anders Björkman valdes till ordförande för detta     

         förande.  sammanträde. 

 

§  3.  Val av juster-  Åke Westling valdes att vara justeringsman för      

         ingsman.  detta sammanträde. 

   

§  4.  Rapport från Anders Björkman rapporterade över vad som 

         sekreteraren.      hänt och gjorts. Information har sänts ut 

fortlöpande via e-post.   

 Ytterst få klagomål  (ca fem) har inkommit direkt till 

 Vägföreningen ang vinterväghållningen. 

 Konstateras att efterlevnaden av gångbanerenhållningen 

 är obefintlig. Vägföreningens ansvar är, och har alltid varit 

KÖRbanan. Ang. gångbanan, se www.uppsala.se 

 Beslutet med diarienummer KSN-2014-1376 bilägges detta 

protokoll.   

http://www.uppsala.se/
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 Ett antal vägskyltar nedkörda, dock har ingen hört av  

sig. Likställs med smitning ifrån olycksplats. 
 

 

  

 

§  4. Forts. Körning med bil på gång- och cykelvägar när ”suggorna” 

 borttagits för att underlätta vinterväghållningen. 

Ett antal hundlatrin-, sopkärl har sparkats sönder, eller 

eldats upp. Ofta som fyrverkerier stoppas i dessa. 

  

§  5.  Ekonomisk Ekonomin är fortsatt god.-I dags läget finns förutsättningar 

         rapport. för  investeringar i nivå med föregående år på åtgärder 

 för asfalteringar alt, som diskuterades, förbättringar av  

 grusvägarna på Tibblehöjden och vid Sommarvägen. 

 Ett fåtal medlemmar restar med utdebiteringen 2015. 

 BESLUTADES om en sista påminnelse till dessa. Sedan  

 återstår inkasso/Kronofogden. Är en sk prioriterad skuld 

som med automatik ger betalningsanmärkning om det  

saknas skäl för bestridande, som godkännes. 

 

§  6.  Fiberkabeln,  Besiktning kommer att äga rum 160516. Vägföreningen  

         besiktning. deltar, på  Riksförbundet Enskilda Vägars advokats inrådan 

  endast som ”observatör”.  Dessutom skall fem års garantitid 

  försöka utverkas. 

  Det har hela tiden funnits möjlighet för medlemmar att ha 

  synpunkter via hemsidan, www.bvf.nu, och via epost till 

  Uppsala kommun på återställning och genomförande. Vad 

  som erfarits har endast ett fåtal hört av sig. 

  BESLUTADES att förtydliga detta på hemsidan och söka 

  samla ihop synpunkter, och anmärkningar,  direkt till 

  Vägföreningen att överlämnas till besiktningsmannen vid 

  kommande besiktning. 

   

§  7.  Övriga frågor:  BESLUTADES att godta anbud ifrån HUAB, muntligen 

  framfört, på sandupptagningen för denna säsong på 

  ca 75tkr, med eventuella smärre tillägg för borttransport 

  av sanden, om ej detta går att lösa på ett billigare sätt. 

  Roger informerade om en kommande uppdatering av 

  hemsidan. 

  Inget svar har inkommit ifrån Uppsala kommun ang  

  Vägföreningens begäran om ett övertagande av  

  huvudmannaskapet för Björklinge Ga:1. 
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§  8.  Nästa möte.        Beslutas vid senare tillfälle. Förslagsvis efter kommande  

  möte med Uppsala kommun. 

                                              

§  9.  Avslutande. Sammanträdet avslutades och ordföranden tackade för  

  visat intresse.    

 

 

Vid protokollet: 

 

 

Anders Björkman                              Justeras: 

Ordf./Sekr. 

         

     Åke Westling   


